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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Mikor sűríti a MÁV az InterCity járatait Kiskunfélegyháza és Budapest között? címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Csillag István gazdasági
miniszterhez . A kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Több választópolgár felkeresett az utóbbi időben azzal az igénnyel, hogy mindennapi életüket
jelentősen megkönnyítené, hogyha Kiskunfélegyháza és Budapest között sűrűbben és
gyakrabban járnának InterCity vonatok. A tanulásukat, valamint a munkahelyre való
eljutásukat könnyítené ez meg .

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat :

- Van - e lehetőség arra, hogy az elkövetkezendő időszakban sűrítsék az InterCity
járatokat Budapest és Kiskunfélegyháza között?

- Mikortól számíthatnak a félegyháziak egy esetleges pozitív döntésre?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . június 9 .
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írásbeli kérdés

Endre Sándor
Fidesz Magyar Polgári Szövetség
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